

# 12 Days 天

# 10 Nights 晚



*\* Beautiful North of Xinjiang + Kanas Lake \**  
*Urumqi . Fuyun . Burqin . JaDeng Yu . DuShanZi . Yining .*  
*Kuqa Country . Bayanbulak . Korla*

*\* 塞外风情北疆 + 东方瑞士喀纳斯 \**

乌鲁木齐、富蕴、布尔津、贾登峪、独山子、伊宁、库车、巴音布鲁克、库尔勒

**\* 游览可可托海国家地质公园、“人间仙境”喀纳斯自然景观保护区**  
**\* 畅游巴音布鲁克大草原、大自然奇观“魔鬼城”、赛里木湖**

## 第一天 吉隆坡 ~ 中转 ~ 乌鲁木齐

酒店：信达海德酒店 / 同级

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘班机经中转前往新疆的首府 - 乌鲁木齐。乌鲁木齐市是新疆政治、经济、文化的中心，是新疆维吾尔自治区的首府，位于天山北麓，环山带水，沃野广袤，世居在这儿的人们亲切地称她为“乌鲁木齐”，意为“优美的牧场”。乌鲁木齐是世界上离海洋最远的城市，也是亚洲的地理中心，历史悠久的乌鲁木齐，是举世闻名的古“丝绸之路”北道的必经之路。维吾尔、汉、回、哈萨克等民族和睦生活在这里，创造出了灿烂的古代西域文明。

## 第二天 乌鲁木齐 ~ 富蕴

(早/午/晚餐)

酒店：蕴德酒店酒店 / 同级

早餐后乘车沿国道 216 前往富蕴县，富蕴因“天富蕴藏”而得名，矿产，畜牧，水能，旅游等资源得天独厚。途中参观【五彩城】，早在侏罗纪时代，这里沉积着很厚的煤层，历经风蚀雨剥，煤层表面的沙石被冲刷殆尽，又经曝曬或雷击起火，煤层燃尽后，烧结岩堆积，加之各地质时期矿物质含量不同，这一带连绵的山丘便呈现赭红为主夹杂黄白黑绿等多种色彩，绚丽多姿，再经风吹日晒雨剥，又呈“雅丹地貌”，远望近观，状如城廓，五彩城由此得名。途观【火烧山】，火烧山放眼环顾，几乎见不到其他色彩。每逢晨昏，在朝阳或晚霞映照下，仿佛仍在熊熊燃烧，壮丽罕见，因而得名。途经【卡拉麦里有蹄类自然保护区】，该保护区成立于 1982 年 4 月，总面积 1.7 万平方公里。属国家保护的珍稀动物有蒙古野马、“普氏野马”、盘羊、鹅喉羚（黄羊）等。晚抵达小镇富蕴。

## 第三天 富蕴 ~ 布尔津

(早/午/晚餐)

酒店：友谊峰大酒店 / 同级

早餐后乘车前往【可可托海地质公园】，途中参观【可哥湖】：又称野鸭湖，是由地震断陷形成的湖泊，湖面面积约 1.8 平方公里，水生植物丰富。最为奇特的是，水中的芦苇是直接长在水上没有根的，随风漂游，可謂是風一場景一場。它既有西湖的精緻秀美，又有白洋淀的葦蕩迷宮，一派“沙鷗翔集”、“魚翔淺底”的水鄉澤國美景。遠處高大的裸露山體，褶皺溝壑依稀可見，湖對岸萬餘畝開闊平坦的草原上散佈著悠閒的群群牛羊，踏花覓草，恬靜安逸，令人感歎大自然何以造就如此精緻完美的山水畫卷。遠觀【伊雷木特湖】，伊雷木特，蒙古語意為“旋渦”，是卡拉先格爾地震斷裂帶上形成的斷陷窪地，被譽為“藍色的河灣”。湖水澄清碧藍，藍的勾人魂魄，似一匹華麗的錦緞徐徐鋪展，絲般光滑，一塵不染，偶爾幾簇大塊的雲朵淺灑，極象錦緞上刺繡的白荷。後換乘區間車前往神秘的藝術畫廊-【額爾齊斯大峽谷】，從可可托海鎮溯額爾齊斯河而上，額爾齊斯大峽谷精彩畫卷展現。奔流不息的額河水，穿行於山脈、草地、密林中，畫出了一幅幅精美絕倫的畫面。後參觀【神鐘山】，又稱阿米爾薩拉峰。一座神奇絕妙狀如倒扣的石鐘的花崗岩奇峰在額河南岸平地而起，相對高度 351 米，孤峰傲立，為阿爾泰山之最。神鐘山猶如巨神插足碧水綠蔭之間，頭枕藍天白雲，顯得巍峨神奇，變幻莫測。岩壁縫上生長著白樺樹、青松和西伯利亞雲杉，雨過天晴，彩虹劃天而過，景色十分壯觀。登上山頂，極目遠望，群峰巍峨，額河峽谷躍入眼簾，山腳下的額河水像翡翠一樣在巨石間穿梭，繞過鐘山腳，絕塵而去。每到秋季，神鐘山峽谷兩側的紅葉染紅了整個峽谷，秋意盎然，一派北國風光，猶如畫中游。續而前往布爾津。途中參觀【五彩灘】，它由流水侵蝕切割與風蝕作用共同形成。河岸岩層間抗風化能力的強弱程度不一，形成參差不齊的輪廓，是典型的雅丹地貌；岩層為紅色、土紅色、淺黃和淺綠色的砂岩、泥岩及砂礫岩，五彩繽紛，奇形怪狀，富有迷幻色彩。

## 第四天 布尔津 ~ 賈登峪

(早/午/晚餐)

酒店：鴻福生態酒店 / 同级

早餐后乘车進入阿勒泰山，乘坐區間車前往【禾木村】（乘區間車進入）一路風景的優美，可與美國優勝美地國家公園及瑞士阿爾卑斯山國家公園景觀相比，一點不遜色，甚且認為更多了一分清靜與質樸，四周群山環繞，山腳下是由雲杉、冷杉、紅松等珍貴樹木組成的西伯利亞泰加林，莽莽蒼蒼，雄渾壯觀。極目遠眺，是阿爾泰山主峰一友誼峰常年不化的積雪，在陽光的照耀下，熠熠生輝。凝神傾聽，山林松濤陣陣，小溪潺潺，更有蒼鷹盤旋，置身於此，讓人感到無限愜意和悠然。而後登上觀景台拍攝禾木落日！

**第五天 賈登峪~布尔津 (早/午/晚餐) 酒店: 友谊峰大酒店 / 同级**

早餐後驅車前往國家級【喀那斯自然景觀保護區】(乘區間車); 途中遊覽一額爾齊斯河, 這是我國唯一注入北冰洋的河流, 全長 2969 公里, 後途經【臥龍灣】、【月亮灣】、【神仙灣】如「月亮灣」因斯河河段曲流仿如一彎明月而得名, 從高處向下俯瞰, 藍綠色的河水將一望無際, 將連綿而成的白樺林一分为二, 其間線條分明, 煞是好看。沿途觀“金山”——阿爾泰山的雄偉與秀麗, “銀水”——額爾齊斯河(中國唯一流入)的自然風光, 水草豐美、牛羊成群、哈薩克氈房如繁星點點落在無垠的草原上, 景致如畫, 美不勝收, 後驅車前往喀納斯湖, 喀納斯湖位於布林津縣境內。喀納斯是蒙古語, 意為峽谷中的湖。是一個深山密林中的高山湖泊。【圖瓦族人】, 依然過著逐水草而居的遊牧生活。帳篷、氈房、牧群就是他們的全部, 而生活在此的牧民、草原、炊煙冉冉都是人間仙境, 世外桃源, 一幅異國情調, 令人神往。後進入喀納斯景區乘坐環保車登上【觀魚亭】, 俯瞰哈那斯湖全景, 站在亭上有羽化登仙之感, 然而高山湖泊的風, 迎面吹來當然更是透心涼, 使您有不同的感受。哈納斯湖是一座落在阿勒泰深山密林中的高山湖泊。四周雪峰聳峙, 綠坡墨林, 湖光山色, 美不勝收。這裡是我國唯一的南西伯利亞區系動植物分佈區, 生長有西伯利亞區系的落葉松、紅松、雲杉、冷杉等珍貴樹種和眾多的樺樹林, 以及各種珍禽異獸。哈納斯湖不僅美如仙境, 還有「三奇」喔! 下午返回布林津!

**第六天 布尔津~独山子 (早/午/晚餐) 酒店: 瑪依塔珂酒店 / 同级**

早餐後, 專車前往文明於世的【烏爾禾魔鬼城】在克拉瑪依市烏爾樂鄉東南三公里, 有一處獨特的風蝕地貌, 定名為風城, 人們習慣稱它為“魔鬼城”。方圓約 10 平方公里, 地面海拔 350 米左右, 據考察大約一億多年前的白堊紀時, 這裡是一個巨大的淡水湖, 湖岸生長著茂密的植物, 後來經過兩次大的地殼變動, 湖泊變成了間夾著砂岩和泥板的陸地瀚海, 地學上稱它為“戈壁臺地”。千百萬年來, 由於風雨剝蝕, 地面形成深淺不一的溝壑, 裸露的石層被狂風雕琢得奇形怪狀, 在起伏的山坡上, 佈滿血紅、湛藍、潔白、橙黃的各色石子, 宛如魔女遺珠, 更增添了幾許神秘色彩, 內地城處風口, 四季多風。每當大風喬來, 黃沙遮天, 大風在風城裡激蕩迴旋, 淒厲呼嘯, 如同鬼哭, “魔鬼城”因此而得名。—堪稱為天然博物館。而後前往【克拉瑪依市】維吾爾語意即《黑油》從 1955 年起已開始在此地區進行大規模石油勘探開採, 至今已年產原油 632 萬噸。途中參觀號稱【千口油井】的油田作業區的機械不斷運作, 一動一靜, 搖晃不定情景壯觀而有趣。

**第七天 独山子~伊宁 (早/午/晚餐) 酒店: 華域酒店 / 同级**

早餐後, 專車前往【賽裡木湖】(途徑車覽): 湖面東西長 2000 公尺, 南北寬 3000 公尺, 最深處有 90 公尺, 海拔高度 2073 公尺。比天山天池還高, 是新疆海拔最高、面積最大的高山湖泊。水色湛藍, 雪山倒映, 綠草如茵, 美得醉人。車經【果子溝大橋】: 素有伊犁第一景之稱。全長 28 公里, 風光峻奇。人在車中, 上仰雪峰奇景, 下臨碧波幽澗, 山花爛漫, 野果飄香。後乘車前往【霍爾果斯口岸】: 是新疆通往中亞哈薩克斯坦的口岸, 在此領略邊界風情, 並可購買中亞及蘇聯各種物品。

**第八天 伊宁~巴音布鲁克 (早/午/晚餐) 酒店: 龍興國酒店 / 同级**

早餐後乘車前往【巴音布魯克草原】(含區間車), 保護區位於巴音郭楞州和靜縣西部。平均海拔 2400 米, 面積 1000 多平方公里, 地勢平坦, 水草豐盛。“巴音布魯克”蒙語意為“豐富的山泉”, 【天鵝湖自然保護區】(含騎馬往返)是由眾多相通的小湖組成的湖沼地 每年 4 月前後, 大天鵝、小天鵝、疣鼻天鵝、雁鷗等珍禽鳥類陸續從南方飛回到這裡繁衍生息, 陽光下, 天鵝、湖水、山峰、雲影融成一片極為壯觀的景致。【九曲十八灣】(含電瓶車往返)開都河在西遊記裡叫通天河, 全長 516 公里的開都河彎道多達 1142 處, 其九曲十八灣的迷人身姿常常成為旅行者難忘的記憶。夕陽西下時, 天鵝及各種水禽在夕陽中嬉水, 開都河面上會映出九個太陽, 河水被映得通紅, 堪稱為絕景。

**第九天 巴音布鲁克~库车 (早/午/晚餐) 酒店: 庫車飯店五星樓 / 同级**

早餐後前往佛教重鎮—庫車, 途中經過大小龍池。而後, 前往遊覽天山神秘大峽穀。隨後參觀【克孜爾尕斯哈烽燧】: 位於庫車縣城西北 1.2 公里處。相傳這是一個漢代邊防報警的烽燧遺址, 烽燧高約 1.5 米, 東西長 6 米, 南北寬 4.5 米, 上端建有望樓, 現在木柵殘跡尚存, 它是目前古絲綢之路時代最早、保存最完好的一個烽燧遺址。

**第十天 库车~库尔勒 (早/午/晚餐) 酒店: 康城建国酒店 / 同级**

早餐後乘車前往石油城市庫爾勒。下午進入世界第二大沙漠——死亡之海之稱的{塔克拉瑪幹大沙漠}, 沿途可以觀覽公路兩側防護工程及波濤洶湧無止境的沙海。沙漠中胡楊林隨處可見。晚餐後在孔雀河畔散步!

**第十一天 库尔勒~乌鲁木齐 (早/午/晚餐)**

今日我們將穿越天山峽穀前往烏魯木齊。下午抵達烏魯木齊! 沿途觀賞亞洲最大的風力發電站。下午抵達後烏魯木齊後遊覽新疆國際大巴紮!

**第十二天 中转  ~ 吉隆坡 (飞机餐)**

早餐后, 乘机经中转返回温暖的家, 结束难忘的北疆之旅。

## Days 01 Kuala Lumpur ~Transit ~ Urumqi

Hotel : Hyde Hotel / SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport. Take a flight transit to Urumqi. Urumqi is the capital of the Xinjiang Uyghur Autonomous Region in China. Urumqi is the capital of the Xinjiang Uyghur Autonomous Region, is China's largest autonomous regions (one of six for the total area of China), and live the largest ethnic minority (total of 47 communities) inside.

## Days 02 Urumqi ~ Fuyun ( B / L / D )

Hotel : Yunde Hotel / SML

After breakfast, we drive along the national highway 216 to Fuyun. It is named due to accumulate because of the name is "tianfuyuncang", that means mineral. There are lots of animal husbandry, water, unique tourism resources. Visiting **【Colorful city】**, In the Jurassic era, there were deposited thick coal seam. After peeling wind and rain, sand had been erosion on the surface of the coal seam and the exposure or lightning fires, burning of coal seam, after sintering rock accumulation, combined with the mineral content of different geological period, rolling hills in this area have auburn is given priority to with yellow and black, green and other colors, colorful, the sun and rain off again, and show "yadan landform". It like walls, in far view, so it named by **【colorful city】**. Directional viewing the **【Firing mountain】**, look around it, almost not see other colour. Backdrop at dawn, at sunrise or sunset, as if is still burning, magnificent rare, thus its named. Through **【Carla mic ungulates nature reserve】**, the reserve was established in April 1982, with a total area of 1.7 square kilometers. Belong to the state protection of rare animals have Mongolia wild ass, "Equus ferus", argali, goose antelope, etc. Evening arrived in Fuyun.

## Days 03 Fuyun ~ Burqin ( B / L / D )

Hotel : Youyifeng Hotel / SML

After breakfast driving to the **【cocoa sea geological park】**, visiting **【Cocoa in lake】** on the way: also called wild duck lake, formed from the earthquake fault. The lake covers an area of about 1.8 square kilometers, rich in aquatic plants. The most peculiar is that the reed is in the water directly long not root in the water, drifting with the wind, a scene of a wind. It is both delicate and beautiful west lake, and have the baiyangdian WeiDang maze, gesturing across the beauty of fish. Tall bare hills in the distance, fold gap is visible, across lake million mu of flat open grasslands dotted with leisurely contemplating the cattle and sheep, flower to find grass, quiet and easy and comfortable, why make such a delicate and perfect a person plaint nature landscape picture scroll. Far viewing **【Yileimute Lake】**, the **【Yileimute Lake】**, Mongolian semantic for "spiral", caused by earthquake fault zone formed the first fault depressions, was called "blue river". Clear blue lake, blue tick person soul, like a horse with rich brocade slowly spread out, smooth as silk, spotless, the occasional large clusters of clouds light sprinkle, embroidered white rizhao-heze like brocade. After a change to the local train to mysterious art gallery - **【Erqis grand canyon】**, from coco town went up Erqis river, Erqis grand canyon wonderful picture show. Underpinnings of the river, through the mountains, grassland, forests, drew a series of exquisite picture. Then visiting **【Shenzhong Peak】** also called amir Sarah peak. A magic buckle the wonderful, like stone bell granite mountain peaks in the forehead river plain, relative height of 351 meters, butte proudly, for most of Altai mountains. Shenzhong Peak is like a giant god come between blue shade, head blue sky white clouds, towering magical, unpredictable. Rock sewn with birch, pine and spruce and Siberia, after a storm comes a calm, rainbow rowed day through, the scenery is very spectacular. On the top of the hill, the distant peaks towering, jumped out river canyon, frontal river at the foot of the mountain like a jade shuttle between the stones, around the clock foothills, sped away. Every autumn, Shenzhong Peak red dye red the entire canyon, on either side of the canyon still, one faction northland scenery, like the middle. Subsequently in Burqin. Visiting **【colorful beach】** on the way, it formed jointly by cut water erosion and wind erosion. Between the Banks of the river rock weathering resistance degree is differ, on the strength of the formation of the jagged outline, is a typical yadan landform; Rock formations in red, red, yellow and light green soil of sandstone, mudstone and glutenite, colourful, strange, rich psychedelic colors.

## Days 04 Burqin ~ JaDengYu ( B / L / D )

Hotel : Hongfu shengtai Hotel / SML

After breakfast driving to **【Hemu village】**: it is the centralized residence of Tuva, the only one of three people tuva village (Hemu village, Kanas village and Baihaba village) and as far as the largest village, the house is full of log. Here is full of the flavor of the original. It has been 《the China national geographic magazine》 rated as one of the most six beautiful and ancient town in China, hailed as a "private plots in the back garden of the gods". Surrounded by snow-capped mountains, rivers, birch and aspen European beauty village, under the afterglow of sunset shining golden light, reflects the elegantly beautiful, quiet, color rings in the Russian oil painting. Its beauty can let anyone memories, a paradise for photographers to yearn for.

## Days 05 JaDengYu ~ Burqin ( B / L / D )

Hotel : Youyifeng Hotel / SML

After breakfast driving along to preserve **【Kanas Scenic Reservation】**. Kanas is Mongolian, meaning "the beautiful and rich, the mysterious", Kanas lake is located in the northern burqin county border, 150 kilometers away from the county seat, elevation 1374 meters, the lake covers an area of 44.78 square kilometers, is a located in the alpine lakes in the Altai mountain forests, the deepest lake, 180 meters. Then the change to the local train to **【Kanas Scenic Reservation】**, **【local train】** through- **【Wolong Bay】**, **【Moon Bay】** **【Fairy Bay】** [its crescent] view point, such as by multiple angle to appreciate the natural beauty of Kanas. Taking a boat tour after Kanas lake. Kanas lake may change colors with the seasons, and it is a famous lake "color changing". **【Tuva people】**, still living by the grass and the living nomadic life. Tents, yurts, herds are all of them, and living in this herders, grasslands, smoke are slowly paradise on earth, paradise, an exotic, fascinating. The lake is meniscus, is the core essence of Kanas national nature reserve. Take a local train heading to **【view fish pavilion】**, view fish pavilion in Kanas lake on the west bank camel peak, elevation 2040 meters, from the lake is 600 meters elevation difference. View pavilion is built to fish can talk down to observe the "monster" of the lake, that is commonly known as the big red fish, although few people can see a big red fish, but here is the best angle of overlooking the panoramic view Kanas lake, with a silver in the snowy mountains, lush forests, green panoramic view of the lake. After we return burqin county.

## Days 06 Burqin ~ Dushanzi ( B / L / D )

Hotel : Maitark Hotel / SML

After breakfast driving to J Dushanzi, visiting **【Devil City of Wu'erhe】** (including small train), the devil city is also called Wind City of Wu'erhe. Located in the northwest edge in Junggar basin Jiamu river downstream of ur grain mining area. A unique wind erosion landforms, strangely shaped, local mongols to the city called "sulumuhate," Kazak called "shayitikeerxi", both meaning the devil city. In fact, this is a typical yadan landform area, "yadan" is the meaning of "steep hill" Uighur, because is located in the tuyere, demon city four seasons wind constantly, the largest wind can reach 10-12. The strong northwest wind gave the demon city "name", more let it have the "shape" of the devil, become strange. **【Karamay oil field】** is found that the first large fields in 1955-China's liberation. "Karamay" is a transliteration of "black oil" Uighur, gets its name from the downtown east Angle of a mountain natural asphalt high - Chinese tallow tree seed oil. On October 29, 1955, Kalamayi oil well no. 1, discovered the Kalamayi oil field. Along the way car view "thyme oil field scene".

## Days 07 Dushanzi ~ Yining

( B / L / D )

Hotel : HuaYu Hotel / SML

After breakfast, taking to 【sayram lake】 ( sightseeing on bus): the lake is 2000 meters long, north and south 3000 meters wide, 90 meters, the deepest elevation 2073 meters, higher than tianshan tianchi, the highest mountain lake in xinjiang. Blue water, snow-capped mountains reflected, lush, beautiful intoxicated. Car through out 【 fruit valley bridge】 : known as the Ili first scene. 28 km. When people in cars, looked up and watched the snow mountains stange landscape. , under the blue waves in the deep and remote waters, snowcapped, wild fruit fragrance. After travelling to 【huoerguosi port】 : is the ports to the central Asia, kazakhstan to xinjiang, amorous feelings in its border, all sorts of items and can buy in central Asia and the Soviet union.

## Days 08 Yining ~ Bayanbulak

( B / L / D )

Hotel : Longxing international Hotel / SML

After breakfast driving to 【Bayanbulak grassland】 (including local train), protected areas in the states general hejing county in the west. An average elevation of 2400 meters, covers an area of 1000 square kilometers, flat terrain, abundant seaweed. "Bayanbulak" Mongolian meaning "rich mountain spring", " 【swan lake nature reserve】 " (including the ride back and forth) is composed of many interlinked lake limnetic before and after each year in April, whooper swans, little swan, mute swan, gulls and other rare bird birds gradually from the south wild goose back to thrive here, sunshine, swan, lake, mountain, brought low melt into a very spectacular scenery. (including battery car) back and forth 【eighteen bend】 . kaidu river called the tongtian river in journey to the west, 516 km of kaidu river bend as many as 1142, eighteen bend of the charming posture often become unforgettable memories. At sunset the swan swims and various kinds of waterfowl in the sunset, kaidu river will be reflected on the surface of nine Suns, the river was flushed with reflection, called to greatness.

## Days 09 Bayanbulak ~ Kuqa Country

( B / L / D )

Hotel : Kuche Hotel / SML

After breakfast, go to the heart of Buddhism - Kuqa, passing through the size of the dragon pool. Then, go to visit the 【Tianshan mysterious Grand Canyon】 . Then visit the 【Kizil Ga Kazakh beacon station】 ; located in Kuqa County 12 kilometers northwest. According to legend, this is a Han Dynasty border alarm of the flames of the site, the beacon about 15 meters high, 6 meters from east to west, north and south width of 4.5 meters, built on the top floor, and now the remnants of the wooden grid surviving, it is the earliest ancient Silk Road, Save the best of a beacon site

## Days 10 Kuqa ~Korla Country

( B / L / D )

Hotel : KangChengJianGuo Hotel / SML

After breakfast drive to the oil city of Korla. Afternoon into the world's second largest desert --- the sea of death known as the 【Taklimakan Desert Desert】 , along the way can watch the road on both sides of the protection works and the waves of endless sand sea. Populus in the desert can be seen everywhere. After dinner walk on the Peacock River!

## Days 11 Korla ~ Urumqi

( B / L / D )

Today we will cross the Tianshan Canyon to Urumqi. Afternoon arrived in Urumqi! Take 'the largest wind power station in Asia'. After arriving in Urumqi, visit 'Xinjiang International Bazaar'!

## Days 12 Transit ~ Kuala Lumpur

( Breakfast on board )

After breakfast, transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur

### Special Flavor

风味



local style cold fish 冷水鱼风味, Roasted lamb flavor 烤全羊风味,  
cocoa Big Dish Chicken 可哥托大盘鸡, Mushroom Stew with Chicken 野蘑菇炖鸡风味,  
yellow noodle bbq chicken 黄面烤肉

### Optional Tour

自费项目

RMB 298/person 人民币 298/人  
HappyMoon ~Tianma Song 阿依乐大剧院 ~天马飞歌

**\*\* Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 .**

### Flight Details 航班 :

Tour Fare 团费 :

Departure 出发日期 :

- **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide .  
行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping .  
吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .